
 

Protokoll fört vid SPF Tanumskustens årsmöte 

torsdagen 17 mars 2022 

Plats: Havstensunds Folkets Hus. 

 

Parentation. 

Ulla-Britt Ljunggren läste upp namnen på de medlemmar som avlidit 

sedan tidigare årsmötet 2021, och läste därefter dikten ” När jag dör” 

av Ingrid Wickberg. Därefter hölls en tyst minut. 

 

§   1   Mötets öppnande. 

Ordföranden Per-Axel ”Pelle” Karlsson hälsade medlemmarna (ca 65) 

hjärtligt välkomna och förklarade härmed mötet öppnat. 

§   2   Val av ordf. för mötet. 

Mötet valde sittande Pelle Karlsson att leda mötesförhandlingarna. 

§   3   Val av sekreterare för mötet. 

Till sekreterare för mötet valdes Lars Engberg. 

§   4   Val av två justerare tillika rösträknare. 

Att jämte ordförande valdes Monica Hurtig och Stig Hansson att 

justera dagens protokoll. 

§   5   Godkännande av mötets stadgeenliga kallelse. 



Årsmötet godkände kallelsen som skett enl. stadgarna. 

§   6   Godkännande av dagordningen. 

Dagordningen godkändes enl. förslaget. 

§   7   Styrelsens verksamhetsberättelse för 2021. 

Mötet hade tillgång till årets berättelse vid resp. bord, ordf.Pelle K 

redogjorde för vissa delar, vilket godkändes av mötet. 

§   8   Revisorernas berättelse. 

Ingen av revisorerna var närvarande vid mötet, varvid sekr. läste upp 

revisorernas berättelse för  2021 års räkenskaper, vilket godkändes 

av mötet. 

 

§   9   Fastställande av resultat och balansräkning för 2021 samt 

budget 2022. 

Mötet hade även tillgång till resultat och balansräkning vid resp. 

bord, en fråga från Marita Isaksson om varför årets resultat  blev så 

mycket sämre än 2021 besvarades av ordf. som förklarade att 

månadsmöte och aktiviteter inte har kunnat genomföras p. g. a. 

”pandemin”, svaret godtogs av mötet och resultat och 

balansräkningen godkändes 

§   10   Beslut om ansvarsfrihet för den avgående styrelsen för 

verksamhetsåret 2021. 

Mötet beslöt att bevilja styrelsen full ansvarsfrihet för 

verksamhetsåret 2021. 

§   11   Godkännande av ersättning till styrelsen och 

kommitteledamöter. 



Styrelsen förslag är att ingen ersättning skall utgå till styrelse o 

kommitteer, vilket godkändes av mötet. 

§   12   Godkännande av verksamhetsplan för 2022. 

Mötessekreterare läste upp verksamhetsplanen för 2022, vilken 

godkändes av mötet. 

§   13   Behandling av inkomna motioner. 

Inga motioner hade inkommit till årsmötet. 

§   14   Beslut om årsavgift för 2022. 

Mötet beslöt att medlemsavgiften fortsättningsvis skall var 230:-, 

180:- tillfaller förbundet och 50:- till föreningen. 

§   15   Beslut om antal ledamöter i styrelsen. 

Mötet beslöt att styrelsen skall bestå av 8 ledamöter plus 

ordförande. 

§   16   Val av ordförande i föreningen under 2022. 

Mötet beslöt att enligt valberedningens förslag att välja Per-Axel 

”Pelle” Karlsson till ordförande för 2022 års verksamhet. 

§   17   Val av 4 styrelseledamöter  för 2022 och 2023. 

 Mötet beslöt att enligt valberedningens förslag, omval på Ulla-Britt 

Ljunggren, Aina Nyberg, Lars Engberg och nyval på Kahtrine Kahlman. 

§   18   Fyllnadsval av 1 ledamot på 1 år. 

Mötet beslöt enligt valberedningen välja Åsa Berggren  Grebbestad 

på 1 år att ingå i styrelsen. 

 

§   19   Val av revisor samt 1 ersättare. 



Till ordinarie revisor valdes enligt valberedningens förslag Ann-

Margret Olausson Grebbestad samt till ersättare Thore Axelsson 

Fjällbacka. 

§   20   Val av ombud till distriktsstämman. 

Mötet beslöt att styrelsen utser ombuden till stämman. 

§   21   Val av ordinarie ledamot samt ersättare i KPR. 

Mötet valde Folke Åhsberg som ordinarie och Elisabeth Ulmefors  

som ersättare i KPR. 

§   22   Beslut om antal ledamöter i valberedningen. 

Mötet beslöt att valberedningen skall bestå av tre ledamöter. 

§   23   Val av valberedning. 

Att ingå i valberedningen valdes Inger Friis på två år, (2022 och 2023,  

Folke Åhsberg och Monica Hurtig kvarstår under 2022.  

Sammankallande Folke Åhsberg. 

§   24   Övriga frågor. 

Vår KPR ledamot Folke Åhsberg informerade om nya rutiner för 

sjukvården ”SIP”, samordnad individuell plan, samt nyheter gällande 

Anhörigstödet. Marita Isaksson efterlyste ett infoblad gällande 

föreningens aktiviteter, fick svaret från styrelsen att i Matrikeln står 

det mesta, i övrigt annonserar vi i Veckovis. 

Gällande resor informerade Ulla-Britt om Höga kusten resan i juni, 

infoblad delades ut till samtliga mötesdeltagare. Det nämndes även 

resan till Oslo ”operan carmen” den 18 juni. 

§   25   Mötets avslutning. 



Ordföranden Pelle K tackade mötesdeltagarna för förtroendet att 

under 2022 leda föreningen och samtliga som under året hjälpt till  

och inte minst det som nu avgår. Därefter intogs en delikat 

”räkmacka” och kaffe o kaka. Behållningen på lotterierna gick 

oavkortat till ” Ukraina” via Röda korset. 

 

Vid protokollet sekr. Lars Engberg.                     Ordf. Pelle Karlsson. 

 

 

Justerare: Monica Hurtig                                       Justerare Stig 

Hansson 


